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Aan het college van B&W 

Betreft: Artikel 47 vragen inzake hertenkamp, waar zijn de herten gebleven? 

Maastricht, 12 november 2017 

Geacht college, 

Enige tijd geleden heeft de Liberale Partij Maastricht vragen gesteld over de herten in het 

hertenkamp en waar zij naar toe zijn gegaan.  

U gaf aan dat u die taak van het afvoeren van de dieren aan St. Daalhoeve heeft overgelaten. En 

Stichting Daalhoeve verwees naar de gemeente.  

Inmiddels blijkt het een hele klus om de waarheid te achterhalen of ambtelijk  het dierenwelzijn 

goed in acht is genomen en de toegezegde wens van de Raad dat het hertenkamp in stand zou 

blijven en dat de herten niet gedood zouden worden, ook heeft uitgevoerd.  

We hebben inmiddels een gedetailleerde brief gekregen waaruit ik een passage citeer: “ de hertjes 

uit het hertenkamp zijn gewoon afgevoerd naar de slager. Dat is de andere plek waar ze naar toe 

zijn gebracht. Hertenbiefstuk is het inmiddels”. 

Ook hebben we vernomen dat ambtelijk aan St. Daalhoeve werd aangegeven dat de herten geen 

prioriteit hadden. En dat zelfs in maart nog geen onderkomen voor de herten was geregeld en dat 

de tijd begon te dringen. Dat keuzes werden overwogen of het mannetje of de vrouwtjes weg te 

doen. 

Het is dus hoogst waarschijnlijk, nu het ambtelijk niet tijdig oppakken van het zorgdragen voor 

onze herten, gekozen is om de herten te laten slachten. Indien u dit betwist verlangen wij hard 

bewijs middels foto’s dat de herten nog leven en elders zijn ondergebracht. Indien u deze foto’s 

niet levert kunnen wij en de burgers van Maastricht concluderen dat de herten inderdaad - zoals in 

de brief wordt aangegeven - in hertenbiefstuk zijn veranderd. De bewijslast rust bij de ambtenares 

die met de uitvoering is belast. Ik kan u aangeven dat als de Raad had geweten dat u zo met het 

dierenwelzijn van de herten zou omgaan, hoogst waarschijnlijk de fundamenten van het stadhuis 

hadden gedaverd. We hopen het uiteraard niet maar veel hoop hebben wij niet. Wij wachten uw 

bewijs af middels foto’s van de hertengroep. Ouders, opa’s en oma’s, kinderen en kleinkinderen 

willen weten wat de gemeente met deze herten heeft gedaan. 

  



 

 

 

 

Terechte vragen die ook bij de bezoekers van het park zijn gerezen: 

1. Zijn de herten nog in leven? 

 

2. Bij wie zijn de herten terecht gekomen en is het juist dat St. Daalhoeve ze heeft afgevoerd? 

 

3. Heeft de gemeente de voorwaarde gesteld aan St. Daalhoeve dat de herten niet geslacht 

mochten worden en dat ze enkel hobbymatig gehouden mochten worden? 

 

4. Dienen er formulieren te worden ingevuld door de autoriteit van AWA indien u herten laat 

slachten? 

 

5. Waarom wilde u de kosten niet dragen om de dieren elders in het park bv bij de sluis of in 

een weide van Erica een onderkomen te creëren? 

 

6. Bent u met ons van mening dat de burgers er recht op hebben te weten hoe het met de 

herten is afgelopen? 

 

7. Kunt u enkel foto”s aan de bevolking ter beschikking stellen als bewijs dat deze herten nog 

leven, zo nee waarom niet? 

 

8. Bokjes en geiten naar Kinderboerderij de Heeg. Aangegeven werd dat ze daar niet zouden 

blijven. Waarom niet, worden deze dieren dan door het bestuur verhandeld? 

 

9. We vragen ons ook af of de inrichting van het nieuwe hertenkamp wel veilig en 

diervriendelijk is voor de herten en de schapen, gezien het feit hoe u ambtelijk met onze 

herten en andere dieren bent omgesprongen. Geef middels tekening aan hoe de ruimte 

van het hertenkamp en stal exact wordt ingedeeld, welke deuren, we hebben het signaal 

gekregen dat herten en schapen niet goed niet samen naar binnen. 

10. We krijgen signalen van de burgers dat enkel schapen en herten een  karig aanbod is. 

Immers vroeger was er een breed assortiment van dieren in het hertenpark. Wie bepaalt 

welke dieren daar worden ondergebracht en heeft de burger hier niets te zeggen? Bent u 

bereid de wensen van de bevolking na te komen? 

 

Namens de Liberale Partij Maastricht 

Kitty Nuyts 

Margo Decker 


